
Schriftelijke vragen: warmte winnen uit kunstgras

Groningen, 5 november 2022

In Zwolle wordt een experiment uitgevoerd, waarbij kunstgrasvelden als boiler worden

gebruikt om bijvoorbeeld omliggende huizen en het sportcomplex te verwarmen.1 Bijkomend

voordeel is dat het kunstgras langer meegaat, doordat de matten minder snel slijten. Deze

optie is ook interessant omdat deze potentiële energiebron geen extra openbare ruimte

inneemt zoals andere duurzame bronnen dit wel doen.

Ondanks dat er nog wat “slagen om de arm” zijn, zijn de eerste resultaten positief. Zo zou

één veld jaarlijks 160 huishoudens van energie kunnen voorzien. Deze energie kan uiteraard

ook gebruikt worden om de energievraag van een sportvereniging te dekken.

Het CDA heeft over deze velden de volgende vragen:

1. Is het college bekend met het experiment in Zwolle?

2. Is het college het met de CDA fractie eens dat dergelijke velden een significante

bijdrage kunnen leveren aan het energieneutraal maken van sportverenigingen

en de Groningse energietransitie in het algemeen?

3. Heeft het Groningse college reeds contact gehad met relevante actoren om,

indien het experiment succesvol blijkt, ook dergelijke velden in Groningen aan te

kunnen leggen? Zo niet, is het college bereid dit te doen?

4. Is het college bereid om samen met sportverenigingen in gesprek te gaan en te

kijken naar de mogelijkheden voor sportverenigingen om in de toekomst om

dergelijke velden aan te leggen?

5. Is het college bereid om, indien het experiment succesvol blijkt, sportclubs

financieel te ondersteunen bij het aanleggen van dergelijke velden?
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1https://www.ad.nl/zwolle/warmte-winnen-uit-kunstgras-heel-nederland-kijkt-naar-zwols-expe
riment~ad14ec91/
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